

Jerzy Fedorowicz (1947-)

Artykuły – Felietony - Wywiady

Artykuły z lat 1992-2005

1992

Świątkowska, K. Szeryf z Ludowego. - **Gazeta Krakowska, 23/24.05.1992.**

1993

Henkel, B. Szansa z ryzykiem. - **Kobieta i Życie, 29.05.1993.**

1994

Fedor w STU. - **Echo Krakowa, 17.01.1994.**

Fryz-Więcek, A. Taniec pogo i aktorstwo wyzwolone : Benefis Jerzego Fedorowicza. - **Gazeta Krakowska, 19.01.1994.**

Krupiński, W. Teraz Fedor. - **Dziennik Polski, 20.01.1994.**

[Gratulacje wspaniałego Benefisu z USA]. - **Dziennik Polski, 3.02.1994.**

Koźmin, M. Sześćdziesiąt minut na ... : Wesoły jubileusz.
- **Gazeta Krakowska, 5/6.02.1994.**

Fryz-Więcek, A. Z wizytą u Fedorowiczów, czyli portret rodzinny we wnętrzu.
- **Czas Krakowski (Magazyn „Od Piątku Do Piątku”), 29.04.1994.**

Długi spłacane nagrodą. - **Dziennik Polski, 20.06.1994.**

Jerzy Fedorowicz łapie się za głowę : Widmo likwidacji.
- **Echo Krakowa, 20.09.1994.**

1995

Kwesta dla Sarajewa. - **Gazeta Krakowska, 10.07.1995.**

Ziemianin, M. Jerzy Fedorowicz zawsze w ruchu.
- **Gazeta Krakowska, 27.07.1995.**

1996

Kto jest kim : Przewodni kadrowy : Jerzy Fedorowicz.

- **Gazeta Krakowska, 14.05.1996.**

2000

„Bliżej teatru” : Dyrektor Jerzy Fedorowicz nagrodzony.

- **Dziennik Polski, 20.01.2000.**

Przeciw agresji : Nowy sezon teatralny.

- **Gazeta Krakowska, 13.09.2000.**

Kozioł, A. Człowiek, który jest wszędzie.

- **Dziennik Polski, 7.10.2000.**

Ziemianin, M. Ciągłe o nią zabiegam : We dwoje: Elżbieta Krywsza i Jerzy Fedorowicz razem od 31 lat.

- **Gazeta Krakowska (Magazyn Sobota), 18/19.11.2000.**

2002

Fedorowiczowie. - **Dziennik Polski (Dziennik Rodzinny), 21.03.2002.**

Targoń, J. Piłka i reszta świata : Teatr Ludowy. „Póki piłka w grze”.

- **Gazeta Wyborcza (Kraków), 3.06.2002.**

Monodram za kratkami. - **Dziennik Polski, 23.07.2002.**

Szekspir, Topor i wódka : Nowy sezon w Teatrze Ludowym.

- **Gazeta Krakowska, 10.10.2002.**

2005

Muzyka i obrazy : Jerzy Fedorowicz nie chciał zdradzać zamysłu inscenizacyjnego. - **Dziennik Polski, 21.03.2005.**

Felietony z lat 1992-1995

1992

Fedorowicz, J. Mój kulturalny Kraków!? - **Gazeta Wyborcza**, 9.10.1992.

1995

Niech żyje Rynek! : Rynek Główny, ale jaki? - **Czas Krakowski**, 13.02.1995.

Wywiady z lat 1989-2011

1989

Konieczna, E. „Tęsknota z Frisco”. - **Echo Krakowa**, 28/30.04.1989.

1993

Górski, T. Aktor jak sportowiec : Recepta Jerzego Fedorowicza na sprawność fizyczną. - **Gazeta Krakowska**, 16/17.01.1993.

Mikos, M. Święto Kanoniczej : Rozmowa z Jerzym Fedorowiczem.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie)**, 3.03.1993.

Rybus, R. Artysta i menadżer : Rozmowa z Jerzym Fedorowiczem, dyrektorem Teatru Ludowego w Krakowie-Nowej Hucie.
- **Rzeczpospolita**, 8.04.1993.

Terakowska, D. Jerzy Fedorowicz na posła.
- **Gazeta Krakowska**, 9.09.1993.

1994

Szustakowski, J. Bez wojska i teatru nie można się obyć...
- **Polska Zbrojna**, 14/16.10.1994.

1995

Wakacje Fedorowicza. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie)**, 9.09.1995.

1996

Budzińska, A. „Pora na Fedora”. - **Echo Krakowa, 2/4.08.1996.**

Przeżyć dzięki sztuce. - **Gazeta Krakowska, 28/19.12.1996.**

1997

Karaś, K. Nie mów: Zamknij się gówniarzu. - **Gazeta Krakowska, 5.12.1997.**

1998

Jerzy Fedorowicz poleca. - **Dziennik Polski, 17.02.1998.**

1999

Dzień z życia : Jerzy Fedorowicz. - **Gazeta Krakowska, 3.03.1999.**

Krupiński, W. Dramoterapia. - **Dziennik Polski, 22.11.1999.**

2000

Huzarska-Szumiec, M. Będę człowiekiem zgorzkniałym : Jutro w Teatrze Ludowym premiera „Wesela”. - **Gazeta Krakowska, 13/14.05.2000.**

Matkowska, B. Jeszcze potrafię się zakochać : Krakowskie gadanie: Jerzy Fedorowicz. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 5.12.2000.**

2001

Radłowska, R. Myśleć trzeba od dołu.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 11.01.2001.**

2002

Ciosek, J. Farsowo i erotycznie. - **Dziennik Polski, 7/13.02.2002.**

Huzarska-Szumiec, M. Teatr dociera do uzależnionych.
- **Gazeta Krakowska, 12.12.2002.**

Malatyńska-Stankiewicz, A. Przeciw alkoholowi i narkotykom.
- **Dziennik Polski (Twój Sufler), 12/18.12.2002.**

2005

Jurasz, W. Nie zrywam z teatrem. - **Gazeta Krakowska, 4.10.2005.**

Stachnik, P. Od trabanta do megane. - **Dziennik Polski, 13.10.2005.**

2011

Górska, A. Jestem jak John Wayne. Prawdziwy macho.
- **Gazeta Krakowska, 18.02.2011.**

Zaborek, D. Romeo z irokezem.
- **Gazeta Wyborcza (Duży Format), 2011.**